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RM.0002.2.2024 

Protokół nr II/2024 

z obrad II sesji Rady Miejskiej w Rzgowie 

w dniu 22 maja 2024 r. 

w Sali Obrad Rady Miejskiej w Rzgowie, pl. 500-lecia 22, 95-030 Rzgów 

 

Ad.1.  

Obrady II sesji Rady Miejskiej w Rzgowie otworzył o godz. 09:20 Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Rzgowie Jarosław Świerczyński. Sesja zwołana została na godz. 09:00.  

 

Przewodniczący rady Jarosław Świerczyński powitał Burmistrza Rzgowa Mateusza 

Kamińskiego, Z-cę Burmistrza Monikę Pawlik, Skarbnika Miasta Annę Czarnocką, 

Komendanta Komisariatu Policji w Rzgowie, Kierowników Referatów z Urzędu Miejskiego i 

jednostek organizacyjnych gminy Rzgów, sołtysów oraz poinformował, że obrady II sesji są 

transmitowane na żywo, natomiast nagranie z obrad sesji jest utrwalane i udostępniane w 

Internecie.    

 

Obsługę prawną zapewniał radca prawny Maciej Kozerski.  

 

Ad.2.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Rzgowie Jarosław Świerczyński poinformował, że na 

ustawowy stan Rady – 15 radnych – obecnych jest 15 radnych i stwierdził prawomocność 

obrad. Lista obecności radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad.3.  

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński na podstawie §17 Statutu Gminy Rzgów zgłosił 

na sekretarza obrad kandydaturę radnego Pawła Redzynię.  

W głosowaniu: 14 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się”, Rada Miejska w Rzgowie 

wyraziła zgodę na powołanie sekretarza obrad radnego Pawła Redzynię. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (14 radnych) 

Wioletta Bednarska, Wiesław Gąsiorek, Kamila Kuźnicka, Justyna Łuczyńska, Justyna 

Mikinka-Dusińska, Mariusz Nadrowski, Marcin Piech, Kordian Skalski, Przemysław Szczech, 

Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Zbigniew Waprzko, Łukasz Wiktorowicz, 

Stanisław Zaborowski 

„WSTRZYMUJĄCY SIĘ” (1 radny) 

Paweł Redzynia 

 

Ad.4. 

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński przedstawił porządek obrad i zapytał, czy są 

wnioski o jego zmianę.  

1. Otwarcie II sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Wybór Sekretarza obrad. 

4. Przedstawienie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołu z I sesji. 

6. Informacja o stanie bezpieczeństwa gminy Rzgów.  

7. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Rzgowa. 

8. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Miejskiej wraz z 

radnymi. 
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9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Rzgowie oraz jej przewodniczącego. (DRUK 1) 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji Rady Miejskiej w Rzgowie oraz jej przewodniczącego. (DRUK 2) 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania, ustalenia przedmiotu działania 

i składu stałej Komisji Gospodarki, Budżetu i Finansów Rady Miejskiej w Rzgowie. 

(DRUK 3) 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania, ustalenia przedmiotu działania 

i składu stałej Komisji Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Rzgowie. (DRUK 4) 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie upoważnienia Wiceprzewodniczących Rady 

Miejskiej w Rzgowie do wystawiania polecenia wyjazdu służbowego dla 

Przewodniczącego Rady Miejskiej w Rzgowie. (DRUK 5) 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Rzgowa. 

(DRUK 6) 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania Komisji Konkursowej w celu 

przeprowadzenia konkursu na stanowisko dyrektora Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej - Gminnej Przychodni Zdrowia w Rzgowie. (DRUK 7) 

16. Przedstawienie sprawozdania z realizacji „Programu współpracy Gminy Rzgów z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy 

z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i wolontariacie na rok 

2023”. (DRUK 8) 

17. Przedstawienie sprawozdania finansowego GZWiK w Rzgowie za rok 2023. (DRUK 9) 

18. Przedstawienie oceny zasobów pomocy społecznej. (DRUK 10) 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Rzgów na lata 2024-2034. (DRUK 11) 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Rzgów na rok 2024. 

(DRUK 12) 

21. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr LXIX/690/2023 w sprawie 

udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Łódzkiego Wschodniego na modernizację 

dróg powiatowych w 2024 roku. (DRUK 13) 

22. Komunikaty, sprawy różne.  

23. Zamknięcie II sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

 

Ad.5. 

Projekt protokołu z I sesji został przyjęty bez uwag.  

 

Ad.6. 

Informacje o stanie bezpieczeństwa gminy Rzgów przedstawił Komendant Komisariatu Policji 

w Rzgowie Komendant Policji w Rzgowie podinsp. Tomasz Konopka. Informacja stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu.  

Radny Przemysław Szczech poprosił o kontrolę placów zabaw w Kalinku i Romanowie 

szczególnie w godzinach wieczornych i nocnych.  

Radny Wiesław Gąsiorek zapytał na jakim etapie jest dochodzenie w sprawie włamań do 

domów w Guzewie.  

Komendant Policji powiedział, że dochodzenie jest w toku. 

 

Ad.7. 

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej przedstawił Burmistrz Rzgowa Mateusz 

Kamiński.  

Burmistrz poinformował, że obecnie trwa przebudowa 3 ulic, to znaczy ul. Ogrodowej w 

Rzgowie, droga jest przejezdna, ale od wakacji będzie podzielona na 2 etapy, od ul. Literackiej 
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do ul. Południowej i od ul. Południowej do Kalinka. Kolejne inwestycje, na której trwają prace, 

to I etap przebudowy ul. Podłogowej w Starowej Górze oraz na ul. Granitowej w Bronisinie 

Dworskim. Trwają prace przy świetlicy w Starej Gadce, pracownicy starają się, aby plac zabaw 

został uruchomiony wcześniej. Burmistrz poinformował jakie prace wykonał Referat 

Gospodarki Komunalnej. Burmistrz poinformował, że otrzymał zapytanie od radnych 

dotyczące ruchu samochodów ciężarowych przez centrum Rzgowa ul. Pabianicką/Grodziską w 

związku z pozostałą organizacją ruchu na rondzie w Woli Rakowej informująca, że można 

przejeżdżać przez centrum Rzgowa. Burmistrz w listopadzie w ub. Roku zwrócił się do 

GDDKiA odnośnie zmiany organizacji ruchu tak, aby przekierować ruch pojazdów 

ciężarowych na drogę S8 oraz nowy odcinek trasy Górna. W grudniu GDDKiA poinformował, 

że przygotowuje zmianę stałej organizacji ruchu. Obecnie była droga 714 jest to drogą 

powiatową. Burmistrz rozumie całą sprawę i będzie podejmował wszelkie działania aby 

doprowadzić do zmiany organizacji ruchu na tej drodze.  

Radna Powiatu Łódzkiego Wschodniego Marta Stasiak powiedziała, że nowa droga powiatowa 

o której jest mowa stanowi strategiczny punkt w budżecie Powiatu, dlatego zabezpieczono 

środki na wykonanie projektu tej drogi. Radna ma nadzieję, że wspólnymi siłami uda się 

pozyskać środki zewnętrzne na jej realizację.  

Wiceprzewodniczący rady Kordian Skalski powiedział, że od początku była mowa o zakazie 

wjazdu pojazdów ciężarowych do 12t, ale z zastrzeżeniem że nie dotyczy to wjazdów 

docelowych.  

p.o. Kierownika Referatu Gospodarki Komunalnej Adam Stawiany powiedział, że sprawę 

należy dobrze przenalizować, bo ustawienie takiego znaku może wkluczyć przejazd naszych 

lokalnych przedsiębiorców. Pan Kierownik zaproponował kilka rozwiązań tego problemu.  

Burmistrz powiedział, że Urząd prowadzi intensywne działania w tej sprawie.  

Radna Justyna Łuczyńska powiedziała, że z racji na zajmowane stanowisko sprawdzi czy droga 

714 była w planach na uzyskanie dotacji.  

Sołtys Stanisław Hoja powiedział, że droga 714 wymaga radykalnej przebudowy a nie 

rozwiązań na chwilę. Należy pozyskać dofinansowanie i wykonać remont tej drogi w tej 

kadencji.  

 

Ad.8. 

Przewodniczący rady Jarosław Świerczyński poinformował, że uczestniczył wraz z radną 

Justyną Łuczyńską w szkoleniu z działalności Rady oraz opracował harmonogram pracy Rady, 

sesje będą w ostatnie środy miesiąca.  

Radny Zbigniew Waprzko zapytał na jakiej podstawie Przewodniczący rady ustalił 

harmonogram sesji. Radny proponuje, aby sesje odbywały się we wtorek o godz. 12.00.  

Przewodniczący rady Jarosław Świerczyński powiedział, że po konsultacjach z pracownikiem 

biura rady oraz Burmistrzem najkorzystniejszym dniem na odbycie sesji jest środa.  

Radny Zbigniew Waprzko zgłosił wniosek formalny o organizację sesji we wtorki o godz. 

12.00. Ostatecznie radny wycofał wniosek formalny.  

Sołtys Jan Spałka poprosił Przewodniczącego rady o przedstawienie na piśmie informacji o tym 

czy jego dieta za miesiąc marzec ulegała obniżeniu.  

Przewodniczący rady powiedział, że sprawa została wyjaśniona i dieta została obniżona.  

 

Ad.9. 

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński zaproponował następujący skład Komisji 

Rewizyjnej: 

1) Wioletta Bednarska – wyraziła zgodę 

2) Justyna Łuczyńska – wyraziła zgodę  

3) Justyna Mikinka-Dusińska – wyraziła zgodę  
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4) Mariusz Nadrowski – wyraził zgodę  

5) Wiesław Gąsiorek – wyraził zgodę. 

Na przewodniczącego Komisji Rewizyjnej zaproponował radną Wiolettę Bednarską, która 

wyraziła zgodę.  

Radny Zbigniew Waprzko powiedział, że radni zgłaszali swój akces do poszczególnych komisji 

Rady czy te sugestie został wzięte pod uwagę. Czy Przewodniczący rady rozmawiał z radnymi 

w sprawie komisji. Co w przypadku, gdy radny nie zostanie przydzielony do żadnej komisji? 

Przewodniczący rady Jarosław Świerczyński wyjaśnił, że przeprowadził rozmowy z każdym z 

kandydatów i każdy radny ma swoje miejsce.   

Radny Zbigniew Waprzko powiedział, że zgłosił akces do Komisji Rewizyjnej, a 

Przewodniczący rady nie kontaktował się w sprawie komisji.  

 

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński odczytał projekt uchwały i przystąpiono do 

głosowania. Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 10 „za”, 0 „przeciw”, 5 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr II/4/2024 w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej w Rzgowie oraz jej przewodniczącego. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (10 radnych) 

Wioletta Bednarska, Kamila Kuźnicka, Justyna Łuczyńska, Justyna Mikinka-Dusińska, Marcin 

Piech, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, 

Łukasz Wiktorowicz 

„WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ” (5 radnych) 

Wiesław Gąsiorek, Mariusz Nadrowski, Przemysław Szczech, Zbigniew Waprzko, Stanisław 

Zaborowski 

 

Ad.10. 

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński zaproponował następujący skład Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji: 

1) Anna Tumińska-Kubasa – wyraziła zgodę  

2) Kamila Kuźnicka – wyraziła zgodę  

3) Justyna Mikinka-Dusińska – wyraziła zgodę  

4) Marcin Piech – wyraził zgodę  

5) Stanisław Zaborowski – wyraził zgodę.  

Na przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji zaproponował radną Annę 

Tumińską-Kubasa, która wyraziła zgodę.  

 

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński odczytał projekt uchwały i przystąpiono do 

głosowania. Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 14 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr II/5/2024 w sprawie powołania Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Rzgowie oraz jej przewodniczącego. 
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Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (14 radnych) 

Wioletta Bednarska, Wiesław Gąsiorek, Kamila Kuźnicka, Justyna Łuczyńska, Justyna 

Mikinka-Dusińska, Mariusz Nadrowski, Marcin Piech, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, 

Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Łukasz Wiktorowicz, 

Stanisław Zaborowski 

„WSTRZYMUJĄCY SIĘ” (1 radny) 

Zbigniew Waprzko 

 

Ad.11.  

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński zaproponował następujący skład Komisji 

Gospodarki, Budżetu i Finansów: 

1) Justyna Łuczyńska – wyraziła zgodę  

2) Łukasz Wiktorowicz – wyraził zgodę 

3) Jarosław Świerczyński – wyraził zgodę  

4) Przemysław Szczech – wyraził zgodę  

5) Paweł Redzynia – wyraził zgodę  

6) Kordian Skalski – wyraził zgodę.  

Na przewodniczącego Komisji Gospodarki, Budżetu i Finansów zaproponował radną Justynę 

Łuczyńską, która wyraziła zgodę.  

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński odczytał projekt uchwały i przystąpiono do 

głosowania. Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 13 „za”, 0 „przeciw”, 2 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr II/6/2024 w sprawie powołania, ustalenia przedmiotu 

działania i składu stałej Komisji Gospodarki, Budżetu i Finansów Rady Miejskiej w 

Rzgowie. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (13 radnych) 

Wioletta Bednarska, Wiesław Gąsiorek, Kamila Kuźnicka, Justyna Łuczyńska, Justyna 

Mikinka-Dusińska, Mariusz Nadrowski, Marcin Piech, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, 

Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Łukasz Wiktorowicz 

„WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ” (2 radnych) 

Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

 

Ad.12.  

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński zaproponował następujący skład Komisji Spraw 

Społecznych: 

1) Kamila Kuźnicka – wyraziła zgodę  

2) Stanisław Zaborowski – wyraził zgodę  

3) Łukasz Wiktorowicz – wyraził zgodę  

4) Kordian Skalski – wyraził zgodę  

5) Zbigniew Waprzko – nie wyraził zgody.  

Przewodniczący rady Jarosław Świerczyński ogłosił przerwę do godz. 11.25 w celu ustalenia 

ponownego składu Komisji.  
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Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński zaproponował następujący skład Komisji Spraw 

Społecznych: 

1) Kamila Kuźnicka – wyraziła zgodę  

2) Stanisław Zaborowski – wyraził zgodę  

3) Wioletta Bednarska – wyraziła zgodę  

4) Wiesław Gąsiorek – wyraził zgodę  

5) Zbigniew Waprzko – wyraził zgodę.  

Na przewodniczącego Komisji Spraw Społecznych zaproponował radną Kamilę Kuźnicką, 

która wyraziła zgodę.  

 

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński odczytał projekt uchwały i przystąpiono do 

głosowania. Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 13 „za”, 0 „przeciw”, 2 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr II/7/2024 w sprawie powołania, ustalenia przedmiotu 

działania i składu stałej Komisji Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Rzgowie. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (13 radnych) 

Wioletta Bednarska, Wiesław Gąsiorek, Justyna Łuczyńska, Justyna Mikinka-Dusińska, Marcin 

Piech, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, Anna 

Tumińska-Kubasa, Zbigniew Waprzko, Łukasz Wiktorowicz, Stanisław Zaborowski 

„WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ” (2 radnych) 

Kamila Kuźnicka, Mariusz Nadrowski 

 

Ad.13.  

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński odczytał projekt uchwały i przystąpiono do 

głosowania. Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 13 „za”, 0 „przeciw”, 2 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr II/8/2024 w sprawie upoważnienia 

Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Rzgowie do wystawiania polecenia wyjazdu 

służbowego dla Przewodniczącego Rady Miejskiej w Rzgowie. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (13 radnych) 

Wioletta Bednarska, Wiesław Gąsiorek, Kamila Kuźnicka, Justyna Łuczyńska, Justyna 

Mikinka-Dusińska, Mariusz Nadrowski, Marcin Piech, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, 

Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Łukasz Wiktorowicz 

„WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ” (2 radnych) 

Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

 

Ad.14.  

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński zaproponował, aby wynagrodzenie Burmistrza 

pozostawiać na takim samym poziomie jak dotychczas. Nie było innych propozycji.  

 

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński odczytał projekt uchwały i przystąpiono do 

głosowania. Kworum zostało potwierdzone.  



       

7 

 

W głosowaniu – 13 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr II/9/2024 w sprawie ustalenia wynagrodzenia 

Burmistrza Rzgowa. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (13 radnych) 

Wioletta Bednarska, Wiesław Gąsiorek, Justyna Łuczyńska, Justyna Mikinka-Dusińska, 

Mariusz Nadrowski, Marcin Piech, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Przemysław Szczech, 

Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Łukasz Wiktorowicz, Stanisław Zaborowski 

„WSTRZYMUJĄCY SIĘ” (1 radny) 

Kamila Kuźnicka 

„NIEOBECNY” (1 radny) 

Zbigniew Waprzko 

 

Ad.15.  

Wiceprzewodniczący rady Kordian Skalski zgłosił wniosek formalny do projektu uchwały 

dotyczący zmiany przedstawiciela podmiotu tworzącego radnego Przemysława Szczecha na 

radną Annę Tumińską-Kubasa.   

 

Przewodniczący rady Jarosław Świerczyński zgłosił wniosek formalny do projektu uchwały 

dotyczący powołania w skład komisji konkursowej radnej Kamili Kuźnickiej jako 

przedstawiciela podmiotu tworzącego. 

 

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński poddał wniosek formalny 

Wiceprzewodniczącego rady Kordiana Skalskiego pod głosowanie. Kworum zostało 

potwierdzone.  

W głosowaniu – 9 „za”, 4 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu wniosku formalnego.  

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (9 radnych) 

Wioletta Bednarska, Wiesław Gąsiorek, Justyna Łuczyńska, Justyna Mikinka-Dusińska, 

Mariusz Nadrowski, Marcin Piech, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Przemysław Szczech, 

Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Łukasz Wiktorowicz, Stanisław Zaborowski 

„PRZECIW” (4 radnych) 

Mariusz Nadrowski, Przemysław Szczech, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

„WSTRZYMUJĄCY SIĘ” (1 radny) 

Wiesław Gąsiorek 

„NIEOBECNA” (1 radna) 

Anna Tumińska-Kubasa 

 

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński poddał swój wniosek formalny pod głosowanie. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 9 „za”, 1 „przeciw”, 4 „wstrzymujący się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu wniosku formalnego.  

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (9 radnych) 

Wioletta Bednarska, Wiesław Gąsiorek, Kamila Kuźnicka, Justyna Łuczyńska, Justyna 

Mikinka-Dusińska, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Jarosław Świerczyński, Łukasz 

Wiktorowicz 
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„PRZECIW” (1 radny) 

Marcin Piech 

„WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ” (4 radnych) 

Mariusz Nadrowski, Przemysław Szczech, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

„NIEOBECNA” (1 radna) 

Anna Tumińska-Kubasa 

 

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński odczytał projekt uchwały po zmianach i 

przystąpiono do głosowania. Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 8 „za”, 1 „przeciw”, 5 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr II/10/2024 w sprawie powołania Komisji 

Konkursowej w celu przeprowadzenia konkursu na stanowisko dyrektora Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej - Gminnej Przychodni Zdrowia w Rzgowie. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (8 radnych) 

Wioletta Bednarska, Kamila Kuźnicka, Justyna Łuczyńska, Justyna Mikinka-Dusińska, Paweł 

Redzynia, Kordian Skalski, Jarosław Świerczyński, Łukasz Wiktorowicz 

„PRZECIW” (1 radny) 

Marcin Piech 

„WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ” (5 radnych) 

Wiesław Gąsiorek, Mariusz Nadrowski, Przemysław Szczech, Zbigniew Waprzko, Stanisław 

Zaborowski 

„NIEOBECNA” (1 radna) 

Anna Tumińska-Kubasa 

 

Ad.16. 

Sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy Gminy Rzgów z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 

2003 r. o działalności pożytku publicznego i wolontariacie na rok 2023” przedstawiła 

Kierownik Referatu Rozwoju i Współpracy Społecznej Maria Kaczmarska. Sprawozdanie 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Nie było pytań i uwag.  

 

Ad.17. 

Sprawozdanie finansowe GZWiK w Rzgowie za rok 2023 przedstawiła Dyrektor GZWiK w 

Rzgowie Beata Jasiukiewicz. Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Przewodniczący rady Jarosław Świerczyński zapytał jak wyglądają straty wody na przestrzeni 

lat.  

Dyrektor GZWiK Beata Jasiukiewicz powiedziała, że starty wody są mniejsze niż w ub. roku.  

Starty wody wynikają z różnicy ze sprzedanej wody a za fakturowanej. Średnie starty wody w 

Polsce wynoszą 17 %, u nas jest ok 8%.  

Radna Anna Tumińska-Kubasa zapytała czy wóz asenizacyjny nie należy już wymienić i jakie 

to koszty. 

Dyrektor GZWiK Beata Jasiukiewicz powiedziała, że samochód jest dość mocno 

wyeksploatowany, ma przejechane 400 tys. km. Koszt ok 1 mln zł. Będzie taki wniosek.  

Wiceprzewodniczący rady Paweł Redzynia uważa, że należy poszukać dofinansowania na 

zakup wozu asenizacyjnego.    

Przewodniczący rady Jarosław Świerczyński zapytał czy wywóz nieczystości przez ZWiK jest 

tańszy niż u prywatnej firmy i czy to się bilansuje czy należy do tego dopłacać.  

Dyrektor GZWiK Beata Jasiukiewicz powiedziała, że ceny są dużo niższe w ZWiKu, dlatego 

jest tylu klientów. W tym roku się to zbilansowało.  
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Ad.18. 

Ocenę zasobów pomocy społecznej przedstawiła Kierownik MOPS w Rzgowie Aneta Łopyta. 

Ocena zasobów stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad.19. 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Anna Czarnocka.  

Radna Kamila Kuźnicka zapytała kiedy odstąpiono od umowy z wykonawcą na projekt ul. 

Klonowej w Starowej Górze, czy naliczono kary umowne wykonawcy. 

p.o. Kierownika Referatu Inwestycji Beata Florczyk wyjaśniła, że projekt miał być gotowy do 

26 marca br., niestety projektant poinformował urząd że nie wykona projektu. Jedyne co zrobił 

to koncepcja i mapa do celów projektowych. Projektant zrezygnował ze względów osobistych. 

Od umowy odstąpiono w ciągu miesiąca, maksymalnie można było naliczyć 20% kar 

umownych od kwoty zadania. Koncepcja została odkupiona od projektanta.  

Radna Kamila Kuźnicka zapytała czemu projektant podjął się prostowania tak skomplikowanej 

drogi za tak niską cenę 16.500 zł. Radna zapytała dlaczego ta pozycja jest tak rozciągnięta w 

czasie, mieszkańcom zależy jak najszybszej realizacji tego projektu. Czy nie ma możliwości 

wykonania projektu w tym roku? 

p.o. Kierownika Referatu Inwestycji Beata Florczyk powiedziała, że rozłożenie na lata wynika 

z ważności dokumentów czyli zaświadczenia o braku sprzeciwu czy pozwolenia na budowę, 

których okres ważności wynosi 3 lata i jest to traktowane jako okres trwałości projektu.  

W związku z tym wprowadzone zostają środki na nadzór autorski co jest konieczne na robotach 

budowalnych jako zabezpieczenie. Gmina chce uzyskać dokumentację projektową 

maksymalnie w ciągu 7 miesięcy, od momentu złożenia wniosku do zamówień publicznych. 

Jest kilka dokumentacji projektowych i należy to połączyć, ponieważ zostanie przekroczony 

próg 130 tys. zł.   

Mieszkaniec Gminy Rzgów powiedział, że jako mieszkańcy ul. Klonowej na bieżąco badają 

sytuację inwestycji i znaleźli projektanta, który mógłby kontynuować wykonanie projektu ul. 

Klonowej. Zaproponowana cena to 45 tys. zł netto.  

Radna Kamila Kuźnicka powiesiła, że nic nie stoi na przeszkodzie aby wykonać projekt jeszcze 

w tym roku.  

Wiceprzewodniczący rady Kordian Skalski zastanawia się czemu zlecono wykonanie projektu 

za tak niską cenę i nikt nie zwrócił na to uwagi. Radny proponuję, aby nie dokonywać na tą 

chwilę zmian w WPF. 

p.o. Kierownika Referatu Inwestycji Beata Florczyk powiedziała, że rozmawiała z 

projektantem o którym mówił mieszkaniec, ale on nie ma pewności, że uda mu się wykonać 

projekt do końca roku. Nie można zlecić tego zadania z wolnej ręki.   

Radna Kamila Kuźnicka zgłosiła wniosek formalny o zdjęcie punktu 8 dotyczącego „Projektu 

przebudowy ul. Klonowej w Starowej Górze” w zwiększeniu wydatków w projekcie uchwały.  

Burmistrz Mateusz Kamiński prosi, aby przyjąć to zmianę, tak aby można było zrealizować ten 

projekt.  

Skarbnik Anna Czarnocka dodała, że kwota zabezpieczona na rok 2024 w wysokości 16.500 zł 

zostaje bez zmian, propozycja dotyczy zapieczenia środków w wysokości 46 tys. zł na rok 

2025, 2026 i 2027.  

Mieszkaniec gminy Rzgów zapytał dlaczego Burmistrza na spotkaniu w październiku w ub. 

roku w celu omówienia projektu ul. Klonowej nie powiedział, że jest omawiana koncepcja a 

nie projekt. Mieszkańcy zostali wprowadzeni w błąd.  

Burmistrz Mateusz Kamiński powiedział, że nie było mowy o projekcie z pozwoleniem na 

budowę, tylko o koncepcji.     

Radny Zbigniew Waprzko zwrócił uwagę szczególnie mieszkańcom, że nie wszystko da się 

załatwić od ręki, w Urzędzie obowiązują procedury.  
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Radna Justyna Łuczyńska powiedziała, że najbardziej rozsądne będzie przegłosowanie zmiany 

w WPF, wszystkie procedury wskazują na to, że zadanie może zostać zrealizowane w I kwartale 

2025 i środki muszą być zabezpieczone na całość zadania. Nie ma co dalej tego wstrzymywać.  

 

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński ogłosił przerwę do godziny 13.30.  

 

Radna Kamila Kuźnicka poprosiła o deklarację Burmistrza, aby w budżecie na rok 2025 te 

środki na tą inwestycję pozostały.  

Burmistrz Mateusz Kamiński zdeklarował się, że w projekcie budżecie na rok 2025 pozostawi 

te środki na ta inwestycję.  

Radna Kamila Kuźnicka wycofała wniosek formalny.  

 

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński odczytał projekt uchwały i przystąpiono do 

głosowania. Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr II/11/2024 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Rzgów na lata 2024-2034. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (15 radnych) 

Wioletta Bednarska, Wiesław Gąsiorek, Kamila Kuźnicka, Justyna Łuczyńska, Justyna 

Mikinka-Dusińska, Mariusz Nadrowski, Marcin Piech, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, 

Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Zbigniew Waprzko, 

Łukasz Wiktorowicz, Stanisław Zaborowski 

 

Ad.20. 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Anna Czarnocka.  

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński zapytał o prace remontowe w żłobku w Guzewie 

czy nie ma tam gwarancji.  

Burmistrz powiedział, że projekt na budowę tego obiektu został wybrany w konsultacjach i 

zakładał płaski dach z 19 kominkami. 

p.o. Kierownika Referatu Inwestycji Beata Florczyk poinformowała, że gwarancja skończyła 

się w grudniu 2023 r.    

Radny Zbigniew Waprzko zapytał czy gmina dokłada kwotę 720 tys. zł do budowy boiska czy 

to jest kwota dofinansowania. 

Skarbnik Miasta Anna Czarnocka powiedziała, że na tym zadaniu sumarycznie będzie 780 tys. 

zł, kwota dofinansowania 280 tys. zł.  

Radny Przemysław Szczech zapytał jak wygląda sytuacja ze żłobkiem w Tadzinie czy nie 

będzie podobnie jak w Guzewie.  

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński powiedział, że przed zakończeniem gwarancji 

powinien zostać dokonany gruntowny przegląd tak, aby można było jeszcze przed 

zakończeniem gwarancji usunąć usterki.   

Wiceprzewodniczący rady Kordian Skalski zapytał ilu pracowników i kiedy złożyło wnioski o 

podwyżki, jakie są płace zasadnicze poszczególnych osób.  

Dyrektor GOK Joanna Papuga-Rakowska powiedziała, że wszyscy pracownicy złożyli wnioski 

o podwyżki. Jeżeli chodzi o płace zasadnicze 4 instruktorów, to 4360 zł, 4350 zł, 4300 zł, 4300 

zł. Jeżeli chodzi o pozostałych pracowników typu administracja, technika, oświetlenia, 

pracownicy gospodarczy to 4850 zł, natomiast kadra zarządzająca to 6200 zł.  

Wiceprzewodniczący rady Kordian Skalski jest zdziwiony, że w budżecie GOK-u, który wzrósł 

nie zostały zabezpieczone podwyżki. Radny zapytał czy Pani Dyrektor nie jest w stanie 

wygospodarować oszczędności na takie podwyżki.  
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Dyrektor GOK Joanna Papuga-Rakowska powiedziała, że jest stanie policzyć budżet i 

sprawdzić czy znajdą się na to środki, ale w roku 2025 należałoby to już zabezpieczyć.  

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński poprosił Burmistrza, aby nie wprowadzać takich 

zmian przed samą sesją, aby nie zaskakiwać radnych. Co do sprawy podwyżek w GOK-u, 

powinna zostać zwołana Komisja Spraw Społecznych, aby przeanalizowała temat.  

Radny Łukasz Wiktorowicza złożył wniosek formalny o dopisanie w budżecie w pozycji  

dotyczącej ul. Klonowej, że zabezpieczone środki służą zabezpieczeniu nadzoru 

inwestorskiego.  

Burmistrz powiedział, że lepiej rozpisać środki na niewielkie kwoty, aby zachować ten nadzór 

inwestorki.  

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński poprosił Burmistrza, aby lepiej opisywać 

inwestycje w uzasadnieniu, aby nie było wątpliwości.  

p.o. Kierownika Referatu Inwestycji Beata Florczyk powiedziała, że umowa na wykonanie 

dokumentacji projektowej wraz ze świadczeniem usługi nadzoru autorskiego wskazuje, że w 

przypadku nieświadczenia usługi nadzoru gmina nie ponosi kosztów.  

Radny Łukasz Wiktorowicz wycofał wniosek formalny.   

 

Wiceprzewodniczący rady Kordian Skalski zgłosił wniosek formalny do projektu uchwały 

dotyczący zdjęcia ze zmian w budżecie pozycji dotyczącej zwiększenia "Dotacji podmiotowej 

GOK w Rzgowie" o kwotę 76.544,00 zł i przesunięcie tej kwoty na wydatki bieżące na 

oświetlenie uliczne. 

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński poddał wniosek formalny 

Wiceprzewodniczącego rady Kordiana Skalskiego pod głosowanie. Kworum zostało 

potwierdzone.  

W głosowaniu – 13 „za”, 0 „przeciw”, 2 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu wniosku formalnego.  

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (13 radnych) 

Wioletta Bednarska, Wiesław Gąsiorek, Kamila Kuźnicka, Justyna Łuczyńska, Justyna 

Mikinka-Dusińska, Mariusz Nadrowski, Marcin Piech, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, 

Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Łukasz Wiktorowicz 

„WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ” (2 radnych) 

Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

 

Przewodniczący Rady Rodziców SP w Guzewie zabrał głos w sprawie budowy boiska w 

Guzewie i liczy na przychylność Rady w tej kwestii.  

 

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński odczytał projekt uchwały po zmianach i 

przystąpiono do głosowania. Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr II/12/2024 w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Rzgów na rok 2024. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (15 radnych) 

Wioletta Bednarska, Wiesław Gąsiorek, Kamila Kuźnicka, Justyna Łuczyńska, Justyna 

Mikinka-Dusińska, Mariusz Nadrowski, Marcin Piech, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, 

Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Zbigniew Waprzko, 

Łukasz Wiktorowicz, Stanisław Zaborowski 
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Ad.21. 

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński odczytał projekt uchwały i przystąpiono do 

głosowania. Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 14 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr II/13/2024 zmieniającej uchwałę Nr LXIX/690/2023 

w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Łódzkiego Wschodniego na 

modernizację dróg powiatowych w 2024 roku. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (14 radnych) 

Wioletta Bednarska, Wiesław Gąsiorek, Justyna Łuczyńska, Justyna Mikinka-Dusińska, 

Mariusz Nadrowski, Marcin Piech, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Przemysław Szczech, 

Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Zbigniew Waprzko, Łukasz Wiktorowicz, 

Stanisław Zaborowski 

„WSTRZYMUJĄCY SIĘ” (1 radny) 

Kamila Kuźnicka 

 

Ad.22. 

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński poinformował, że dyżury radnych odbywają się 

w każdy wtorek w godzinach 14-17 i poprosił radnych o zgłaszanie się na dyżur z 

wyprzedzeniem.  

Wiceprzewodniczący rady Kordian Skalski poprosił o uzupełnienie ubytków w jezdni na ul. 

Przejazd i Długiej oraz rozważenie możliwości montażu wyniesionego przejścia dla pieszych 

w rejonie tego skrzyżowania.   

Radna Justyna Mikinka-Dusińska zapytała o stopień realizacji inwestycji w Konstantynie.  

p.o. Kierownika Referatu Inwestycji Beata Florczyk powiedziała, że złożono wniosek o 

wszczęcie postępowania przetargowego na wyłonienie wykonawcy oświetlenia w 

Konstantynie, jeżeli chodzi o drogę w Konstantynie w stronę Łodzi to złożono wniosek na 

dofinansowanie tej drogi, Urząd czeka na odpowiedź.  

Radny Przemysław Szczech poprosił o wykoszenie rowów w Kalinku, naprawę chodnika przy 

żłobku w Tadzinie, podjęcie działań w celu wyprostowania słupa, na którym jest bocianie 

gniazdo. Radny zapytał na jakim etapie jest przetarg na oświetlenie ul. Łącznej.  

Burmistrz powiedział, że umowa na oświetlenie ul. Łącznej zostanie na dniach podpisana.  

Radna Wioletta Bednarska zapytała dlaczego chodnik na ul. Ogrodowej jest wymieniany, czy 

jest to zasadne. Mieszkańcy ul. Łąkowej zgłaszają problem z unoszącym się kurzem na drodze, 

proszą o wykonanie asfaltu na tej drodze. Oznaczenie przejścia dla pieszych przy Placu 500-

lecia i Grodziskiej przy parkingu gminnym.  

Burmistrz powiedział, że ul. Łąkową chciałby rozwiązać kompleksowo i położyć asfalt.      

p.o. Kierownika Referatu Inwestycji Beata Florczyk powiedziała, że kostka która jest 

zdejmowana z chodników na ul. Ogrodowej ma być przekazana do Referatu Gospodarki 

Komunalnej do dalszego wykorzystania. Mimo, że paramenty chodnika nie są zmieniane, 

projektant zaprojektował nowe chodniki, ponieważ w przypadku jakiejkolwiek usterki w 

chodniku wykonawca nie daje na to gwarancji.   

Kierownik Gospodarki Komunalnej Adam Stawiany odnośnie przejścia dla pieszych sprawa 

jest do przemyślenia.  

Radny Wiesław Gąsiorek poprosił przy okazji zmiany organizacji ruchu na ul. Grodziskiej o 

likwidację barierek przy Kościele.  

Radna Justyna Łuczyńska poinformowała o najbliższych wydarzeniach organizowanych przez 

Województwo Łódzkie. 

Radna Anna Tumińska-Kubasa zapytała o realizację inwestycji na ul. Zbożowej i Łanowej oraz 

utwardzenie ul. Dębowej.  
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p.o. Kierownika Referatu Inwestycji Beata Florczyk powiedziała, że postępowanie przetargowe 

na ul. Łanową i Zbożową zostało ogłoszone. Termin otwarcia ofert z 27 maja zostanie 

przesunięte z uwagi na złożone pytania.  

Wiceprzewodniczący rady Paweł Redzynia zapytał o termin uruchomienia placu zabaw i 

świetlicy w Starej Gadce.  

Burmistrz powiedział, że na wakacje chce uruchomić plac zabaw, natomiast teraz rozważane 

jest wyposażenie świetlicy.   

Wiceprzewodniczący rady Paweł Redzynia zapytał o termin oddania budynku świetlicy do 

użytku. Jaki jest pomysł na tą świetlicę, mieszkańcy wspominają o sklepie.  

Burmistrz powiedział, że budynek składa się z dwóch części, z pierwszej większej świetlicowej, 

z drugiej części można byłoby zagospodarować miejsce na sklep.  

Radny Mariusz Nadrowski zgłosił potrzebę budowy oświetlenia w Czyżeminku przy nr 29-30 

oraz zapytał o przewidywany termin przeglądu zabaw.  

Burmistrz powiedział, że na ul. Główną jest PFU, który czeka na dofinansowanie i przy okazji 

przebudowy tej drogi, można uzupełnić to oświetlenie.  

Kierownik Gospodarki Komunalnej Adam Stawiany powiedział, że przeglądów placy zabaw 

jest kilka, coroczny dokonywany przez Komisję Spraw Społecznych, przeglądy techniczne 

roczne i 5 letnie wynikające z prawa budowalnego oraz sanitarne. Jeżeli chodzi o uzupełnienie 

piachu na boisku, można to zrobić, co do uzupełnienia piachu na placu zabaw należy się 

zastanowić bo jest to ciężkie do utrzymania.  

Radny Stanisław Zaborowski w imieniu Społecznego Komitetu Organizacyjnego zaprosił na 

Powitanie Lata w Starowej Górze w dniu 8 czerwca.  

Radny Zbigniew Waprzko zgłosił, że w kilku miejscach w Kalinie gałęzie wchodzą w linie 

wysokiego napięcia.  

Przewodniczący rady Jarosław Świerczyński powiedział, że trzeba wrócić do tematu 

odwodnienia ul. Kiepury.  

 

Ad.23. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński 

o godz. 15:13 zamknął obrady II sesji Rady Miejskiej w Rzgowie.  

 

Dokładny zapis obrad II sesji znajduje się na stronach: 

- Biuletynu Informacji Publicznej w zakładce Rada Miejska w Rzgowie – zapis obrazu  

i dźwięku z sesji Rady Miejskiej kadencja 2024-2029, rok 2024.  

- www.rzgow.pl w zakładce Sesje Rady Miejskiej On-Line.   

 
 

Protokół sporządziła:     Obradom przewodniczył: 
  

 

 

 

http://www.rzgow.pl/

